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Štev.: 9000-0001/2019
Datum: 18. 1. 2019

Z A P I S N I K
3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI,

ki je bila v četrtek 17. 1. 2019 ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Žiri, Loška c. 1, Žiri.

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak,
Jože Stanonik, Mateja Velkavrh, Sašo Pečelin, Marijana Modrijan, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik.

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: /

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga
Vončina – višja svetovalka za proračun, Nina Lukan – svetovalka za družbene dejavnosti, Jana Jenko –
Radio Sora, Joži Kacin.

OSTALI ODSOTNI: Aleš Dolenc, predsednik NO, mag. Bojan Miklavčič, Gorenjski Glas, Delo, Milena
Miklavčič, Aljana Jocif.

Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana.

3. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan).

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Župan je predlagal razširitev dnevnega reda v naslednjem zaporedju:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov
3. a) Imenovanje nadomestnih članov Občinskega sveta Občine Žiri

b) Imenovanje predstavnikov Občine Žiri
4. Prva obravnava predloga proračuna Občine Žiri za leti 2019 in 2020
5. Obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o istovetnostnih simbolih in priznanjih

Občine Žiri, po hitrem postopku
6. Razno

in podal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP ŠT. 11/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep je bil potrjen soglasno (glasovalo je 13 članov).

Ad 2.) Potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov

Župan je povedal, da so bili sklepi predhodne seje realizirani.



Na predlog zapisnika ni bilo podanih pripomb.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 12/2019
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 2. redne seje.

Sklep je bil potrjen soglasno (glasovalo je 13 članov).

Ad 3. a) Imenovanje nadomestnih članov Občinskega sveta Občine Žiri

Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedala, da je
bilo na njihovi seji izraženo pravno prepričanje o tem, da bi morala vsa imenovanja obravnavati
omenjena komisija.
Predloge imenovanj za nadomestne člane Občinskega sveta Občine Žiri so na korespondenčni seji
obravnavali in se strinjali z ugotovitvami Občinske volilne komisije. Dva člana Občinskega sveta sta
svojo funkcijo opustila oz. jo izgubila. Predlagajo, da se nadomestnima članoma ge. Marijani Modrijan
(SDS) in g. Jožetu Stanoniku (NSI) mandat potrdi. Sklepa v predlagani obliki je komisija tudi sprejela.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 13/2019
Občinski svet Občine Žiri imenuje nadomestna člana v Občinski svet Občine Žiri:

- Marijana Modrijan, Partizanska c. 62, Žiri (SDS – Slovenska demokratska stranka),
- Jože Stanonik, Novovaška c. 101, Žiri (NSI – Nova Slovenija – krščanski demokrati).

Sklep je bil sprejet soglasno (glasovalo 13 članov).

Ad 3. b) Imenovanje predstavnikov Občine Žiri

Župan je predlagal, da se spremeni predlagani sklep glede imenovanja predstavnika v Nadzorni svet
družbe BSC pri navedbi »za predstavnika« v »za kandidata«, saj bodo o sestavi predstavnikov v svet
družbe še posebej odločali.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 14/2019

Občinski svet Občine Žiri za kandidata Občine Žiri v Nadzorni svet družbe BSC imenuje Milana
Sovinca, Jezerska ulica 22, Žiri.

SKLEP ŠT. 15/2019

Občinski svet Občine Žiri za predstavnika Občine Žiri v svet Ljudske univerze Škofja Loka imenuje
Majdo Treven, Rakulk 52, Žiri.

Sklepa sta bila potrjena soglasno.



Ad 4.) Prva obravnava predloga proračuna Občine Žiri za leti 2019 in 2020

Župan je za začetek povedal, da je bila sprejeta odločitev s strani župana in občinske uprave, da se
predlaga v sprejem dvoletni proračun, predvsem iz razloga, da v občini poteka velika investicija
gradnje športne dvorane in povezovalnega dela. Investicija bo na občinski proračun bistveno vplivala
dve leti in jo pripravljeni dvoletni proračun v celoti finančno zajema. Gradnja dvorane poteka v skladu
z načrti. Za do sedaj izvedena dela je do sedaj plačanih nekaj manj kot milijon evrov sredstev, v
letošnjem letu je v planu poraba večjega dela, zaključni del investicije v višini dobrih dveh milijonov
evrov je predviden še v letu 2020. Poleg prihodkov od glavarine sta glavna vira financiranja investicije
privarčevana sredstva v višini 1,2 mio evrov ter zadolževanje v višini 2,5 milijona evrov. Zadolževanje
v skladu s potrjenim Investicijskim projektom, ki ga je odobril Občinski svet v prejšnjem sklicu, je bil
odobren pri Eko skladu za dobo 15 let. Po pridobitvi uporabnega dovoljenja se bodo sprostila tudi od
Eko sklada odobrena nepovratna sredstva  v višini 1.35 milijona evrov. Kredit se začne sproščati, ko
bo plačana zadnja situacija. Tudi ostali načrtovani prihodki Fundacije za šport so skladni s predhodno
potrjenim investicijskim projektom.
Do prihodnje seje bo za potrebe boljšega seznanjanja s potekom investicije župan povabil stranke, da
bodo imenovale svoje člane v Komisijo za gradnjo športne dvorane. Pozvani bodo tudi za
posredovanje predlogov članov v Komisijo za gradnjo doma starejših. Arhitektka trenutno po
navodilih investitorja prilagaja idejno zasnovo.
V letih 2019 in 2020 je za ureditev centra namenjenih po 25.000 evrov. Načrt izvedbe je potrebno
pripraviti do te mere, da bo občina imela strokovna izhodišča za predpis pogojev pri gradnji doma
starejših.
Večja planirana investicija v obravnavanem proračunskem obdobju je še Industrijska cesta, za katero
je v letu 2019 planiranih 50.000 evrov, v letu 2020 pa dober milijon evrov. Priprave na prijavo za
evropska sredstva potekajo intenzivno. Na Ministrstvu za infrastrukturo bodo v kratkem potrjevali
projekte, ki ustrezajo vsem predpisanim kriterijem. Za pridobitev prihodka v višini milijon evrov v
prihodnjem letu bo skupaj s podjetji in projektantom potrebno vložiti še veliko truda. Konec marca
naj bi že pridobili gradbeno dovoljenje oz. vložili vlogo za izdajo le tega. Gre za cesto, ki poteka po
območju žage, mimo Etikete in Alpine, do Norice.
V proračunu za 2019 je predvideno povišanje sredstev na asfaltaciji iz 70.000 na 90.000 evrov.
Večji projekt je tudi dokončanje ceste in pločnikov na Selu, ki trenutno miruje zaradi neustreznih
vremenskih pogojev. V proračunu za leto 2019 so načrtovana sredstva, ki so že pogodbeno vezana za
dokončanje predvidenih pogodbenih del.
Nadaljuje se projekt obvoznice, v teh dneh bo pridobljeno dovoljenje za zaporo ceste čez most.
Zaključek tega dela je predviden pomladi letos.
Znižana so sredstva občinske uprave in župana skladno s situacijo in realizacijo preteklega leta.
Znižanje je tudi na Izvajanju letnega programa športa, vzdrževanju športnih objektov, sakralnih
objektih, potujočemu vrtcu (premalo vpisanih otrok), OŠ Jela Janežič (delitev stroškov po številu
vključenih otrok). Zaradi prostorske stiske so za nadgradnjo OŠ JJ veliki pritiski, vendar za prihodnji
dve leti v proračunu za to ni načrtovanih sredstev.
Na Fundaciji za šport je občina v lanskem letu prejela sredstva, za tekoče leto je že vložena
kandidatura, odločitev bo predvidoma znana v marcu. Občina bo kandidirala na predvideni razpis
Ministrstva za športne objekte. Pri direktorju Direktorata za predšolsko vzgojo in osnovnošolsko
izobraževanje za investicije ni sredstev, sredstva so planirana le za povišanje plač.
Na Odboru za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je bilo predlagano, da se
posreduje pravne podlage za povečanje sredstev glasbeni šoli Škofja Loka. Pravna podlaga za
povečanje sredstev je 2. al. 1. odst. 82. Čl. ZOFVI, ki določa da je potrebno glasbenim šolam kriti
sredstva za nadomestila stroškov delavcem v skladu s kolektivno pogodbo. Predpisana zakonska
obveznost občin ustanoviteljic se v predhodnih proračunih ni izvrševala. Predlog je, da se v letu 2019
zagotovi polovico pričakovanih sredstev, v letu 2020 pa v celoti.
Na odborih je bilo izpostavljeno zmanjševanje sredstev Društvu pihalni orkester Alpina Žiri. Župan je
pojasnil, da je z letošnjim letom predlagana nova proračunska postavka Jobstov sklad v višini 1.500
evrov. Na razpis se bodo lahko prijavili nadarjeni glasbeniki iz obeh glasbenih šol.



Še pred gradnjo doma starejših bo potrebno poskrbeti za prostovoljstvo in prevoze starejših oseb. V
ta namen bo župan imenoval strokovno skupino, ki bo sodelovala pri pripravi programa.
Za nakup gasilske opreme je bilo predlagano precejšnje povečanje sredstev. Povedal je, da se bo
sestal s občinskim gasilskim poveljnikom. Izpostavljene so bile proračunske postavke za obnovo
spomenikov, Mršak, veteranske organizacije, sakralne objekte, Klub študentov. Predloge bo potrebno
preučiti in skušati zagotoviti vsaj nekaj sredstev.
K gradivu je bil zaradi napačnih navedb posredovan čistopis predloga Odloka o proračunu Občine Žiri
za leto 2020.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni s predlogom proračuna za leto 2019 in 2020. Sprejeli so dva sklepa, in
sicer, da se Občinskemu svetu predlaga povišanje postavke za nakup gasilske opreme, in sicer iz
18.000 evrov na 30.000 evrov. Vsa štiri gasilska društva imajo dotrajano oz. neustrezno opremo.
Pri obravnavi proračunske postavke za zagotavljanje kritja stroškov delovanja zimske službe in
ustrezne učinkovitosti te službe na posameznih cestah odbor zahteva, da občinska uprava pripravi
klasifikacijo cest z nalogami izvajalcev v zimskih razmerah.
Odgovore na ostala vprašanja so prejeli.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili s predlogom proračuna za leto 2019 in 2020 in predlog sklepa potrdili. Bilo je kar
nekaj vprašanj, na katere so prejeli odgovore. Izpostavil je povečevanje sredstev na proračunski
postavki za Glasbeno šolo Škofja Loka in na drugi strani zniževanje na proračunski postavki za Društvo
pihalni orkester Alpina Žiri. Prejeli so pojasnilo in zakonsko podlago za poviševanje sredstev kot je
bilo zahtevano. Člani odbora so opozorili na napako v 2. čl. Odloka o proračunu za leti 2019 in 2020,
popravke so prejeli kot dodatno gradivo.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so se seznanili s predlogom proračuna za obe leti. Izpostavil je vprašanje glede možnosti
prijav na razpise za evropska sredstva ob že sprejetem proračunu za dve leti. Prejeli so odgovor, da
dvoletni proračun ne predstavlja ovire za kandidaturo. Predlagano je bilo postopno odmerjanje
vzdrževanih cest v lasti Občine Žiri. Predlagano je bilo, da se popravi prvi odstavek 10. čl. Odloka o
proračunu Občine Žiri za leto 2019 in 2020, in sicer, da lahko župan odpiše dolgove do skupne višine
300 evrov na osebo. Izpostavljeno je bilo vprašanje zakaj se je zmanjšala postavka za investicijsko
vzdrževanje vodovodnih naprav. Predlagano je bilo, da se zemljišče za medgeneracijski center ne
postane predmet prodaje temveč se obdrži podeljena stavbna pravica, kar je za občino dolgoročno
bolj ugodno. Vprašanje je bilo tudi glede proračunske postavke promocija občine. Podan je bil
odgovor, da tradicionalne prireditve ostanejo, ne bo se pa financiralo novih. Je še druga proračunska
postavka, kjer je možnost sofinanciranja prireditev.
Odbor ne podpira znižanja sredstev društvu pihalnega orkestra Alpina Žiri za glasbeno šolo, sredstva
bi bilo potrebno povečati postavko za obnovo sakralnih objektov, kupnina za stanovanje na Loški c. 1
je prenizka. Na zadnjo pripombo so prejeli odgovor, da je cenitev izvedel sodno zapriseženi cenilec,
občinska uprava pa bo v primeru predloga drugega cenilca izvedla novo cenitev.

Matej Gregurovič je povedal, da je Občinski svet Občine Žiri 21. 9. 2017 s sprejetjem sklepa podelil
stavbno pravico investitorju doma starejših. Investitor ima iste pravice kot lastnik zemljišča s tem, da
Občina Žiri mesečno prejema nadomestilo določeno s pogodbo. Meni, da je stavbna pravica bistveno
bolj ugodna od prodaje zemljišča. Občina Žiri v tem primeru nadzira lastništvo in dejavnost v objektu,
ki bo zgrajen na tem zemljišču. Predlagal je, da stavbna pravica ostane. Objekt se bo nahajal na
površinah dejavnosti javnega zdravstva. V namen, da bi ohranili centralno javno dejavnost na tem
območju je bilo v preteklosti kupljeno zemljišče od fizičnih oseb po 136 evrov/m2, tokratna ocena
znaša le 74,92 evrov/m2. Opozoril je na možnosti sprememb in težav v primeru prodaje zemljišča
zasebniku, npr. stečaj, sprememba dejavnosti.



Župan je povedal, da je prodaja zemljišča na tem območju samo ena od opcij. Ob prijavi vseh petih
občin na razpis za koncesijo domov za starejše je bilo časa za izpeljavo postopka javne prodaje
zemljišč premalo. V kolikor bi želeli pravilno izpeljati postopek prodaje zemljišča, bi zamudili rok za
prijavo. Takrat je bila edina možnost podelitev stavbne pravice. Investitor niti ni bil pripravljen
odkupiti zemljišča, saj ni bil prepričan ali bo dobil koncesijo ali ne. Po pridobljeni koncesiji so izrazili
željo po odkupu. O tej točki bo še tekla razprava tudi na seji Občinskega sveta s preučitvijo vseh
vidikov. Kupnina je v proračunu za leto 2019 na prihodkovni strani planirana, zato bo v primeru, da
prodaje ne izpeljemo, potrebno krčiti izdatke.

Drago Kramperšek je kot predsednik Komisije za šport predlagal, da se sredstva na postavkah
Izvajanje letnega programa športa in Tekoči stroški športnih objektov obdrži na ravni preteklega leta.
Število izvajalcev se povečuje in s tem znižuje dotacija, stroški vzdrževanja se povečujejo. Gre za vsaj
dve letno znižanje sredstev dobro delujočim izvajalcem.

Župan je poudaril, da gre za začasno situacijo. Veliko sredstev je namenjenih športni infrastrukturi in
glede na višino ter sposobnosti proračuna je bil podan predlog za znižanje.

Maja Justin Jerman kot predsednica Komisije za kulturo je predlagala, da se Društvu pihalni orkester
Alpina Žiri sredstva ohranijo. Brez svoje glasbene šole ne morejo vzdrževati lastnih kadrov. GŠ Škofja
Loka ne zagotavlja kadrovskih potreb društva in imajo omejeno število učencev.

Župan je pojasnil, da je novo vodstvo Glasbene šole Škofja Loka bolj aktivno od prejšnjega. Nazadnje
otroci iz naše občine niso zapolnili vseh prostih mest, ki pripadajo občanom Žirov. Finančno je za naše
starše finančno cenejša glasbena šola Škofja Loka, saj jo financira država. Dialog med obema šolama
poteka in je potreben, Občina pa ni zainteresirana, da GŠ Škofja Loka, kateri krije stroške tudi
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport ne bi imela zadosti učencev iz naše občine.

Matej Gregurovič je izpostavil prenizko ocenjeno vrednost stanovanja na Loški c. 1, vključenega v
Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem. Zanimalo ga je, ali je bil cenilec seznanjen s tem, da se
stanovanje prodaja na trgu in ali je bil seznanjen, da je interesent za nakup stanovanja najemnik.

Nina Lukan je povedala, da je cenilec seznanjen z nestrinjanjem glede višine ocenjene vrednosti
stanovanja s strani Občine. V primeru vprašanj je pripravljen cenitev na Občinskem svetu pojasniti.
Ocenjena vrednost je nižja zato, ker je stanovanje zasedeno, tržna vrednost brez najemnika bi bila
višja.

Božidar Cankar je vprašal, ali je nujno, da se to stanovanje proda in po taki ceni. Zanimalo ga je ali je
bil najemnik v postopku preveritve statusa in ali je še sploh upravičen do neprofitnega stanovanja in
neprofitne najemnine. Najemnik bi moral v treh mesecih sporočiti vsakršno spremembo, ki vpliva na
višino najemnine.

Nina Lukan je povedala, da se upravičenost do neprofitnega stanovanja in neprofitne najemnine
preverja na pet let. V primeru, da najemnik ni več upravičen do neprofitnega stanovanja, se
najemnina spremeni v tržno najemnino. Trditev, da bi moral najemnik sporočati spremembe, ki
vplivajo na upravičenost do stanovanja drži, vendar je v praksi to težko doseči.

Župan je predlagal, da cenilec pride pojasnit cenitev. Možno je tudi, da stanovanje oceni še drugi
cenilec. Občinska uprava bo preverila upravičenost do neprofitnega stanovanja. Cenilec je bil
seznanjen z dejstvom, da je najemnik zainteresiran kupec. Pred prodajo se preuči navedene
možnosti.

Jože Petrovčič je vprašal iz katerega razloga so načrtovana sredstva za coworking, po njegovih
podatkih je Mizarnica zaprta.



Župan je povedal, da gre pri tej proračunski postavki za kritje stroškov najema in materialnih stroškov
coworkinga. Glede podaljšanja pogodbe se občina o najemu dogovarja z novim lastnikom.

Matej Gregurovič je vprašal ali so pri proračunu za leto 2020 iz naslova obratovalnih stroškov
večnamenske dvorane v višini 21.500 evrov in izdatkov za plače zaposlenim 25.000 evrov navedena
sredstva le za štiri mesece in kakšni so na drugi strani načrtovani prihodki. Zanimalo ga je še ali so
programi že pripravljeni.

Olga Vončina je povedala, da se oddaja športne dvorane v upravljanje načrtuje leta 2020, upravljal ga
bo Režijski obrat Občine Žiri. Določene proračunske postavke so nove npr. za materialne stroške,
strošek dela, strošek upravnika. Gre za oceno stroškov, strošek upravnika je načrtovan za celo leto,
ker se zaposlitev takrat tudi načrtuje, ostali stroški pa so prikazani za štiri mesece. Ravno tako so
ocenjeni prihodki; cca 35.000 evrov za najemnine, točnih zneskov še ni.

Župan je povedal, da je investicijski program pripravljen, obratovalni še ne.

Ida Filipič Pečelin je povedala, da so pomisleki o sprejemanju dvoletnega proračuna kot orodju iz
dveh razlogov. Vrednosti za leto 2019 še niso povsem jasne, zato po vsej verjetnosti sledi rebalans, za
leto 2020 je presoja o sredstvih še toliko težja. Kot drugo pa morda občinski svet ne bo imel možnosti
vpliva na realizacijo občinskih načrtov. Argumente sprejemajo in bodo podprli proračun, pričakujejo
pa, da se bodo do druge obravnave uspeli pogovoriti in uskladiti. Dvoletni proračun naj bi olajšal delo
občinski upravi, saj naj bi zajemal celotni pregled financ projekta športne dvorane.

Župan je povedal, da se zavezuje, da bo občinski svet obveščen o tekočih zahtevnih zadevah in se
zahvaljuje za zaupanje in podporo.

Božidar Cankar je vprašal glede proračunske postavke v zvezi z vstopom v industrijsko cono na relaciji
Poclain – Etiketa. V letošnjem letu je načrtovanih 50.000 evrov za pripravo projekta, 802.800 evrov v
letu 2020 za izvedbo projekta. Dostop do cone je zgrajen in komunalno opremljen. Če investitor
zaradi lastnih interesov želi združiti z nakupom pridobljeno zemljišče k že obstoječim zemljiščem in
proizvodnimi kapacitetami, bi bilo prav, da sam z lastnimi sredstvi zgradi nadomestno povezavo.
Milijon sredstev za katera se bo kandidiralo, bo potrebno vložiti za cesto, ki že obstaja. V osnutku
proračuna ni omenjenega nobenega odseka do Alpine. Dejansko gre za prvi odsek od križišča pri Iki
do konca Etikete, za izvedbo odseka od Etikete do Norice (odsek 2) pa se načrtuje 255.000 evrov v
letu 2020.

Župan je pojasnil, da je Občina Žiri v tej finančni perspektivi podala ta predlog za pridobitev
sofinanciranja z evropskimi kohezijskimi sredstvi. Dejstvo je, da so v tej finančni perspektivi področja,
za katera občne lahko pridobijo sofinanciranje z evropskimi sredstvi omejena. Opremljanje poslovnih
con je tako področje. Meni, da je potrebno podjetja enakovredno obravnavati. Ta sredstva še niso
pridobljena, ob projektiranju ceste potekajo zahtevni dogovori z Direkcijo RS za vode, njihovo
soglasje še ni pridobljeno. Sledi obisk na Ministrstvu za gospodarstvo, ki bo preverilo upravičenost
nadaljevanja s projektom glede na pridobitev novih delovnih mest. Gre za cesto od potoka Rakulka,
mimo Etikete do vogala Alpine in Norice. Gre za celotno opremljanje z odvodnjavanjem in vso drugo
potrebno infrastrukturo. V pripravi je Projekt za izvedbo, na podlagi katerega bomo pripravili
investicijsko dokumentacijo (DIIP), ki je nujna za kandidiranje na evropska sredstva. Ta dokument bo
predmet obravnave na seji OS. Občina mora zagotoviti predpisano število novih delovnih mest, od
tega 70% iz malih in srednjih podjetij ter največ do 30% iz velikih podjetij. Sredstva še niso
zagotovljena. Če bomo uspešni bodo pridobljena sredstva pokrila okrog dve tretjini investicijske
vrednosti. Komisija za ureditev dostopov v Industrijski coni je že pred leti ocenila, da morajo
uporabniki imeti možnost obračanja in krožnega prometa, ki ga z omenjeno cesto zagotavljamo.

Jožeta Petrovčiča je zanimalo financiranje obvoznice, kdo jo bo financiral.



Župan je povedal, da je Direkcija RS za infrastrukturo glavni financer, občina mora poskrbeti za
stroške razsvetljave in izgradnje pločnikov. Kot znak dobrega sodelovanja z direkcijo je izpostavil
časovno usklajenost poteka sofinanciranje direkcije ob izvajanju projekta dvorane. Z Direkcijo je bil
podpisan t.i. sofinancerski sporazum, kamor se vštevajo že vložena sredstva občine npr. odkup
zemljišč, delno načrti. Poteka sprejem podrobnega prostorskega načrta za del od mostu do bencinske
črpalke zaradi možnosti razlastitve. Zemljišča bo odkupovala Direkcija RS za infrastrukturo za del
zemljišč, ki jih Občina Žiri še ni odkupila.

Matej Gregurovič je nagovoril svetnike, da podprejo predlog Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja
in gospodarske javne službe za povišanje sredstev na proračunski postavki za nakup gasilske opreme.

Olga Vončina je pojasnila, da je v Odloku o proračunu Občine Žiri za leto 2020 prišlo do napake. V 2.
čl. se prenesejo zneski iz tabele 1. Dodatno gradivo je čistopis.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 14/2019
Občinski svet je seznanjen s predlogom proračuna Občine Žiri za leto 2019 in ga posreduje v javno
obravnavo do 4.2.2019.

Občinski svet je seznanjen s predlogom proračun Občine Žiri za leto 2020 in ga posreduje v javno
obravnavo do 4.2.2019.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 5.) Obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o istovetnostnih simbolih in
priznanjih Občine Žiri, po hitrem postopku

Matija Podobnik je povedal, da je na osnovi Odloka o istovetnostnih simbolih in priznanjih Občine Žiri
vsako leto objavljen razpis. Razpis se je dopolnjeval, pravna podlaga pa je ostala enaka. Pri obravnavi
razpisa na KMVI je bilo ugotovljeno, da gre za neskladje in, da je potrebno odlok popraviti. Razpis je
popravke iz 32. čl. že vseboval, gre samo za spremembo v množini in pa možnost oddaje predloga za
priznanja bo imela tudi neodvisna lista. Odloki se praviloma obravnavajo dvostopenjsko, ker gre za
postopek in podelitev priznanj se predlaga, da se spremembe in dopolnitve sprejmejo po hitrem
postopku.

Vesna Kranjc, predsednica KMVI je povedala, da je komisija pregledala razpis, ki ga je pripravila
občinska uprava. Vprašanje glede skladnosti so naslovili na direktorja občinske uprave. Utemeljene
predloge priznanj so po razpisu lahko vložili zavodi, vaške skupnosti, politične stranke itd. V odloku pa
32. čl. določa, da lahko predloge podajo samo posamezniki in skupine občanov. Ker prej omenjeni
vlagatelji po sedanjem odloku ne morejo biti tudi predlagatelji, ni bilo ustrezne pravne podlage za
objavo takega razpisa. V izogib dilemam pri odpiranju in obravnavi predlogov, so predlagali
spremembo in dopolnitev odloka v obliki kot je pripravljen s strani občinske uprave. Na osnovi
popravkov odloka bo objavljen razpis.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 15/2019
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o istovetnostnih
simbolih in priznanjih Občine Žiri v predlagani vsebini, po hitrem postopku.



Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 6.) Razno

Župan je povedal, da je bilo na Odboru za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe
obravnavano gradivo za spremembe občinskih mej. S strani Ministrstva za okolje in prostor so
naknadno podaljšali rok do marca 2019 zato bo celovito gradivo posredovano na naslednjo sejo. Na
prihodnji seji bo v obravnavi tudi Odlok o SPV-ju.

Matej Gregurovič je v zvezi s stavbno pravico izpostavil, da nakup zemljišča ni pogoj za gradnjo doma
starejših občanov.

Župan je predlagal, da se o tematiki pogovarja, ko bo čas za to. Investitor je poslal županom prošnjo
za odkup zemljišča zaradi najema kredita. Investitor namreč dobi ugodnejši kredit v kolikor je
zemljišče njegovo. Nakup ni pogoj, upa pa na razumevanje v kolikor bo potrebno kje popustiti.
Dejstvo je, da je podeljena samo koncesija, dom še ni zgrajen. Nihče si najbrž ne želi, da bi se
ponovila zgodba iz prejšnjega obdobja, ko smo dom izgubili zaradi nesoglasji.

Martin Oblak je podal pobudo krajanov Sela, da se nasuje pesek na mostu.
Matija Podobnik je povedal, da je problem poznan, pesek se hitro razvozi. Izvajalcu bo potrebno
naročiti bolj pogosto posipavanje.

Drago Kramperšek je vprašal, če je že znana cena ure najema športne dvorane.

Olga Vončina je povedala, da je v povezavi s prihodkom od športne dvorane pripravljena le simulacija
oz. ocena, zadeve še niso povsem znane.

Matija Podobnik je pojasnil, da se bodo cene verjetno spreminjale oz. prilagajale vsaj nekaj let, saj ni
povsem znano kako bo z zasedenostjo.

Župan je sejo zaključil ob 20.20 uri.

Zapisala Župan
Nina Lukan mag. Janez Žakelj


